
Protokoll Sektionsmöte 2
Sal: HB1

Tid: 17.30

Datum: 2023-12-07 och 2023-12-08

Mötesordförande: Ebba Lindholm

Mötessekreterare: Annika Hilmersson

a

1. Mötets öppnande

Emrik Rehnberg öppnar mötet.

2. Val av

a. mötesordförande

Emrik Rehnberg nominerar Ebba Lindholm till mötesordförande. Ebba
accepterar nomineringen och presenterar sig. Mötet godkänner Ebba Lindholm
sommötesordförande.

b. mötessekreterare

Ebba Lindholm nominerar Annika Hilmersson till mötessekreterare som
accepterar nomineringen. Mötet väljer in Annika Hilmersson till mötessekreterare.

c. två justeringspersoner tillika rösträknare

Emrik nominerar David Löwenberg och Louise Nordanstig som godtar
nomineringarna. David Löwenberg och Louise Nordanstig väljs in till
justeringspersoner tillika rösträknare.

3. Föregående mötesprotokoll

Inga synpunkter eller frågor på tidigare mötesprotokoll. Mötet �nner det behörigt anslått.
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4. Mötets behöriga utlysande

Inga synpunkter eller frågor på mötets utlysande. Mötet �nner det behörigt utlyst.

5. Fastställande av mötesordning

Axel Olsson säger att mötesordningen kan hittas på hemsidan i reglementet och förklarar
sedan mötesordningen.

Mötesordningen godkänns.

6. Fastställande av dagordning

Ebba yrkar på att lägga till punkt d) Meddelande från Inspektor.

Ebba Lindholm yrkar på att lägga till ett meddelande från p.r.o.sex.

Mötet godkänner dagordningen med ändringar.

Emrik yrkar på att lägga till punkt 8d) meddelande från inspektor punkt 8p) meddelande
från ka�ekommiteen, och punkt 11a) revisionberättelse från TDnollk22.

Lovisa yrkar på att lägga till punkt 8q) Meddelande från p.r.o.s.e.x.

7. Adjungeringar
Inga adjungeringar

8. Meddelanden

a. Programansvarig

Då programansvarig Andres Dagman inte kunde närvara har han skickat ett
meddelande som läses upp av Einar Meijer.

Andreas Dagman hälsar att “ert jobb och engagemang är viktigt för inte bara
sektionen utan även för programmets nutid och framtid både gällande
genomförande och innehåll. Så tack för ert jobb och med förhoppning av fortsatt
bra samarbete. Glöm inte att komma på lusse�rande den 13/12 på lunchen.”

b. Studievägledare

Då Studievägledare Anders Ankén inte kunde närvara har han skickat ett
meddelande som läses upp av Axel Olsson.

2(25)



Anders Ankén hälsar att “studievägledaren hjälper dig med eventuella
frågeställningar som kan uppstå under studietiden. Det kan gälla allt från
frågor/funderingar kring studier, kurser, examen men också när det gäller fysisk
och psykisk hälsa, mående, välbe�nnande, framtidstankar, livssituation och mycket
mer. Studievägledaren på Chalmers är studentens närmaste samtalsstöd och har
tystnadsplikt. Vår främsta uppgift är att stödja och stärka studenter under deras
resa mot en examen. Vi �nns för er och använd oss under er tid på Chalmers och
det �nns inga dumma frågor! Vänta inte för länge innan ni tar kontakt.”

c. Kårledningen

VSO Eimer presenterar sig själv. kontaktperson i kårledningen. beslut från
högskolan politiska manifestationer. urtedning av TD, göra om till en ingång, 3
och 5 årigt slås ihop kan välja hur man ska fortsätta sin utbildning, det är inte
beslutat men ska göras en utredning, men relativt hög sannolikhet. Berättar om nya
rektornMartin, kommer också få ny prorektor och en vicerektor, kommer kallas
vicerektor för jämlikhet.

visionsarbete hur kåren ska se ut on 20 år. börjar rekrytera nästa kårledning till
våren

Ingen har frågor

Ta hand om er själva, �nns kurator och studievägledare omman behöver hjälp.

d. Inspektor

Då Inspektor Mikael Lindén inte kunde närvara har han skickat ett meddelande
som läses upp av Emrik Rehnberg

Mikael Lindén hälsar att han kommer imorgon, 8/12. Önskar god jul och gott nytt
år.

e. TD-styret

Emrik kul att alla här här, taggade på första stora invalet, ser fram emot de nyivalda
och ser fram emot pubben efteråt

Berättar om SMART som var i loköping där vi lärde oss mycket

fullspeckad vecka, secret santa, julbord, lucia�randet KKs glöggpub

Ebba Lindholm berättar att styret var på SMART i Luleå i november. SMART är
en konferens för maskin-styren från hela Sverige. TD-styret �ck med sig värdefull
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kunskap om hur de kan förbättra styrets verksamhet. Just nu jobbar Styret bland
Ebba påminner om fyra event som inträ�ar vecka 50. Dessa är:

12/12 Programledningens lucia�rande. Det bjuds på �ka.

13/12 TD-styrets julbord.

14/12 Secret Santa

15/12 Ka�eKommiTDéns glöggpub

Kul med så många som självnominerar sig!

May Venke går igenom nulägesrapporten av budgeten. Det ser bra ut sålänge.

f. SNTD

Deborah Sjöberg hoppas att studierna går bra för alla. Hon slår ett slag för
åsiktslådan på kandidatvåningen vid TD-grön där man enkelt och anonymt kan
lämna åsikter under kursens gång. Hon visar även upp SNTDs nya logga.

g. TDjobb

Annika Hilmersson meddelar ommentorskapsprogrammet och ux veckorna som
drar igång till våren. Det �nns även nya punkter i BilTD kontraktet som kan vara
bra att kolla igenom.

h. Valberedningen

Lovisa Ljungdahl säger att det är kul att så många har sökt, det har vart tu�t att
sätta ihop. Hon uppmuntrar även alla att självnominera sig.

Visar �lm.

i. TDlaget

EbbaWeyler vill tacka alla för detta året, de är glada att folk kommit på deras bass,
TDlaget23 längtar till att barnen kommer.

Visar �lm och kör en dans efter �lmen
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j. TDnollk

Matilda Sternhufvud tackar för alla som hjälp till och för en bra mottagning, säger
att att alla phaddrar kommer tackas efter nyår, de ser även fram emot att få barn

Visar �lm.

k. prosex.

Annie Joelsson meddelar att året snart är slut även för dem, de har bara ett ETraj
och en pubrunda kvar. Mer info kommer snart, det ska även bli roligt att få barn

Visar �lm.

l. JämTD

Louise Nordanstig vill tacka alla som kommit på deras arr, tack till alla som lämnat
önskningar. Hon önskar en god jul och att alla ska hålla koll på deras sociala medier

m. ReqruiTD

—----

n. CreaTD

—-------

o. BalK

Rickard säger de har fullt upp med att leta lokaler och har preliminärt tre datum, 6
april, 13 april och 11 maj. Han påminner alla om att skriva upp dessa datum i sin
kalender. Snart släpps även en enkät som de önskar att så många sommöjligt svarar
på.

p. ka�ekomitteen

Rasmus Jonasson informerar om glögg pub 14/12

Visar �lm

q. p.r.o.sex.

Lovisa Ljungdahl säger att det var bättre förr.
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Emrik yrkar på bensträckare, mötet godkänner ajournering av mötet till 18:40 (8 min)

9. Propositioner

Ebba Lindholm säger att det inte har kommit in några propositioner men omman
vill skicka in en proposition till nästa möte kan man kontakta styret omman vill ha
hjälp. Det �nns även en mall på hemsidan.

10. Motioner

Emrik väljs in som tillfällig mötesledare då Ebba är motionär för tre av fyra motioner.

Emrik säger att stadgeändring måste röstas igenom två gånger och på förra mötet gjordes
det.

a. Proposition om Stadgeändring - Funktionärer

Emrik Rehnberg ber motionärerna (Ebba Lindholm och Hugo Kangas) om ett
utlåtande

Hugo Kangas presenterar propositionen. Den handlar om att lägga till en rubrik
"funktionärer" där man kan lägga in mindre föreningar för att säkra sin framtid.

Emrik Rehnberg öppnar för frågor.

Jakob Sten undrar vilka som hade klassats som funktionärer idag.

Hugo säger att i dagsläget inkluderas fanbärare, creatd, foto, upspeltd,
trädgårdstomtarna, stolpskott.

Inga �er frågor

Emrik Rehnberg öppnar upp för diskussion.

Matilda Sternhufvud tycker det låter rimligt och att det tillåter en utveckling.

Joel Jakobsson frågar vad som händer om det inte fylls ut.
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Axel tycker att det kan vara bra att lägga till för omman vill vara aktiv men inte ha
för höga krav på sig kan det vara skönt.

Mötet beslutar enhälligt att bifalla godkänna motionen.

b. Proposition om reglementesändring - Funktionärer

Emrik Rhenberg presenterar propositionen.

Emrik Rehnberg ber motionärerna (Ebba Lindholm och Hugo Kangas) om ett
utlåtande

Hugo Kangas säger att det handlar om reglementesändring då de inte vill sätta krav
på funktionärer.

Han läser även upp skyldigheter för funktionärer som att varje funktionär ska ha en
kontaktperson.

Emrik Rehnberg öppnar för frågor.

Matilda Sternhufvud undrar vem som kommer ha ansvar för de som inte har någon
kontaktperson.

Ebba Lindholm säger att är de aktiva ska de informera Styret om vem som är
kontaktperson

Philip Palmgren undrar varför t.ex. tdfoto står där om de inte är aktiva

Ebba säger att det �nns ett intresse på sektionen för tdfoto, då ska vara lätt att starta
upp det igen.

Hugo säger att det minskar risken för att folk inte vill starta upp det.

Matilda Sternhufvud undrar omman inte får använda TDloggan omman inte
tillhör sektionen, gör detta att man kan det?

Ebba: Ja då har man rätt att använda TDloggam

Axel Malmberg: kommer det inte �nnas några regleringar om hur de får använda
loggorna

Ebba säger att då kan Styret ha koll på vilka som använder loggan.
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Daniella Rahm Lundgren frågar om ka�ekommiten som inte är funktionär då får
använda loggan?

Ebba: Egentligen betyder det att de inte får det, men vi har inget som säger vad som
händer om någon använder det ändå.

Hugo: Denna motion sätter inte denna regel, den �nns sedan tidigare.

Emrik Rehnberg öppnar upp för diskussion.

Axel Ohlsson: Har velat ta upp detta med kåren och nöjeslivs, de tycker också att
det låter bra med mindre trösklar för folk som vill vara aktiva

Matilda Sternhufvud: med denna ändring känns det rimligare, och bra med en
lägre tröskel, det påverkar inte det som redan �nns vilket är bra.

EbbaWeyler: Kan man begränsa antalet som kan vara med i en funktionärsgrupp.

Ebba Lindholm: Känner man att man vill ändra i en proposition är det en ny
motion varje funktionär får lägga till det själv.

Philip Landgren undrar om det är fel i tabellen för rubrikerna

Ebba säger att det ska stå 10.1 och 10.2, ej 10.1 och 10.3

Filip Palmgren tycker det känns bra, senast han hörde om uppspeltd var för 4 år
sedan.

Mötet beslutar enhälligt att bifalla (godkänna?) motionen

c. Proposition om reglementesändring - CreaTD

Emrik Rhenberg presenterar propositionen.

Emrik Rehnberg ber motionärerna (Ebba Lindholm och Hugo Kangas) om ett
utlåtande.
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Hugo: CreaTD tar hand om trä och syverkstad. Många vill ha möjlighet att kunna
skapa även på sin fritid. CreaTD har länge varit inaktiv och för att motverka detta
vill man att den ska vara nedskriven och �nnas med i reglementet, därför togs det
upp med funktionärer. CreaTD ska iallafall ha några krav som står i motionen. De
vill inte begränsa möjligheterna för framtiden men vill ändå ha något litet.

Emrik Rehnberg öppnar för frågor.

Joel Jakobsson undrar vad det innebär att “ta hand om” verkstäderna. Faller inte
det på verkstadsansvarig

Hugo: se till att den är funktionell är minimikravet, man får föra dialog med
verkstadsansvarig.

Joel: kanske ska stå hålla kontakt med verkstadsansvarig istället

Jakob Stéen är med i creatd.

Ebba - inval sker inte på SM utan på en lägre nivå mer internt.

EbbaWeyler: måste det väljas in just på den läsperioden, kan inte folk både hoppa
av och hoppa in

Ebba Lindholm - tanken är att de ska väljas in i LP1, men det kan vara okej att gå
med i andra delar av året

Jakob: hur ska då invalet gå till rent praktiskt, är det formulär som förra gången?

Ebba säger att det är upp till sittande styret att utforma, grundtanken är likt JämTd

Jakob: �nns det möjlighet att sitta om då

Hugo: ja på samma vis som vilken annan förening kan man söka om igen

Philip Palmgren: Varför är begränsningen på 10?

Ebba: det är bra om det �nns ett tak och då sattes det på 10

Daniella: vad händer om det är mer än 10 som söker
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Ebba: det är styret som väljer det

EmmaWallin: måste man vara en av de 10 medlemmarna för att kunna nyttja
verkasamheten?

Ebba : nej det är just onsdagar när creatd har öppet dörrarna

Hugo: alla som gått säkerhetskursen har access till verkstäderna.

Jakob: att tillägga, under skoldagar kan alla komma in innan 17, efter skoltid är det
creatd som kan öppna

Louise: hur är skillnaden mellan föeningar oh funktionär, är ordförande vald av
styret

Ebba: förening har inval av ordf på SM och vi vill inte att detta ska gälla för CreaTD

Louise: är creatd då mitt emellan funktionär och förening

Ebba: förtydligar att creatd är en funktionär, detta är de�nitionen

Jakob Stéen: kommer invalet ske i samråd med styret eller är det bara styret?

Ebba: från styret förra året har man samråd

Jakob: det är inget som behöver läggas till då?

Ebba: vill inte lägga till för mycket detaljer

Hugo: vi anser det är upp till styret

Emrik Rehnberg öppnar för diskussion.

Elias: har vart medlem ett tag, tror inte det kommer vara i vägen på något sätt för
creatd, bara hjälpa

Emil Malmstet: kan man komma åt verkstaden på egen hand, eller måste man
fortfarande vara två?
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Hugo: att vara 2 är säkerhetsrisk, det är upp till verkstadsansvarig att sätta regler

Emil: så bara åtkomst

Mötet beslutar enhälligt att bifalla (godkänna?) motionen.

d. Proposition om reglementesändring - Inval

Emrik Rhenberg presenterar propositionen.

Emrik Rehnberg ber motionärerna (Kommitéerna och valberedningen) om ett
utlåtande

Matilda Sternhufvud berättar om att ival skett på våren innan men att detta kan bli
komplikationer för nollk då andra sektioner får tid att lära känna varandra och
planera för mottagningen tillsammans. Det röstades igenom att prova på att ha
inval i LP2 istället för LP3 för två år sedan (på SM2) och detta kommer att upphöra
om det inte röstas igenom permanent nu.

Matilda Sternhufvud läser upp från motionen

Emrik Rehnberg öppnar för frågor.

Matilda Ledung: Hur gör de andra sektionerna?

Matilda Sternhufvud: De har permanent i reglementet som säger hur de gör. Det
�nns vissa enstaka sektioner som väljs in i LP3.

Hugo Kangas: prosex får välja aspdag vecka 1, men är det stenhårt att de får välja
helt fritt eller behöver de prata med de andra kommitteerna?

Matilda Sternhufvud: Dagarna väljs i samråd, men Prosex har första ching på dag.

Annie Joelsson: I och med att onsdag, torsdag och fredag försvinner för pubrunda
känns det skönt att kunna välja.

Hugo Kangas: Anser de övriga kommittéerna att det har funkat bra?

Matilda Sternhufvud och EbbaWeyler tycker det har funkat bra

Emrik Rehnberg öppnar för diskussion.
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Hugo Kangas: Jag klev på under våren och kände då att man ligger efter i
förhållande till andra NollK:n. Jag känner att det är mycket att ta ikapp i både
arbete och att lära känna gruppmedlemmar.

Joel Jakobsson: Jag tycker också att det var stressigt när vi gick på efter SM3. Så jag
tycker motionen är bra.

Mötet beslutar enhälligt att godkänna motionen.

11. Revisionsberättelser

a. TDnollK 22

Då ingen avMatilda Wernholm och Ingrid Garvaldkunde närvara, läser Emrik
Rehnberg upp deras årsberättelse. Han börjar medWernholms kassörutlåtande
och avslutar med Garvalds verksamhetsberättelse.

Ida Olofsson läser upp revisorernas revisionsberättelse och säger att de inte �nner
någon anledning till anmärkning. De tillstyrker sektionens ansvarsbefriande av
Matilda Wernholm och Ingrid Garvald.

Mötet beviljar Matilda Wernholm och Ingrid Garvald ansvarsfrihet.

Ebba öppnar upp för diskussion

Axel tycker det låter jättebra

Joel satt Nollk och hade väldigt kul

Hugo satt också och kommer ihåg att de gjort dessa arrangemang

Mötet väljer enhälligt att godkänna ansvarsbefrielse

Ebba Lindholm yrkar på ajournering av sektionsmötet till nästa dag, 7/12 kl. 17:30.
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Mötet beslutar enhälligt att bifalla yrkandet.

12. Inval

a. Inspektor

Emrik nominerar mikael linden

Mikael har tidigare varit med i prosex. 0304 och sedan TDstyret.

Ebba Lindholm öppnar upp för frågor

Ebba Lindholm öppnar upp för diskussion

Mötet väljer enhälligt in Mikael som inspektor

b. TDnollK

Ordförande

Valberedningen nominerar Ella Engström till ordförande i TDnollK. Ella godtar
nomineringen.

Ella presenterar sig. Hon går i 2an och har tidigare suttit i TDlaget. Hon tycker att
det är roligt att jobba i grupp och kul att få vara del av mottagningen. Hon vill vara
en del av att de nya får en lika bra mottagning som hon �ck. Hon sökte posten som
ordförande för att hon har lite koll på vilka svårigheter som eventuellt kan väntas på
grund av att hon suttit i kommitté tidigare. Hon beskriver sig som bra på att
fokusera på gruppen, bidra med positivitet och tackar till sist för förtroendet.

Ebba Lindholm öppnar för frågor.

Matilda Sternhufvud: Ordförande innebär mycket makt, hur ska du tygla ditt
nollk?
Ella Enström: Låta alla komma till tals, ta inspiration från Sternhufvud

Simon Råbe: ser ut att �nnas en risk att vara den enda med kommitte erfarenhet,
hur ser du på det?

Ella Enström: Det är skönt att ha �er med erfarenhet, men det �nns många runt
mig som kan hjälpa till vid behov och så får jag möjlighet att lära upp de nya.
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Daniel Nilsson: Jag var väldigt arg på all slask idag, hur ser du ut när du är arg?

Ella Enström visar

Matilda Sternhufvud: NollK är en relativt ung kommitté, �nns det något som du
vill ändra?

Ella Enström: Fixa lite mer mat så inte Nollan blir arga under
nollbrickstillverkningen

Simon Råbe: Eftersom du är chef, har du koll på vilka du har under dig? Vill du
ranka posterna?

Ella Enström: Jag måste nog sätta mig in i det innan jag kan uttala mig

Den nominerade lämnar rummet. Valberedningen läser upp sin nominering.

Ebba Lindholm öppnar upp för diskussion.

Mötet väljer enhälligt in Ella Engström till ordförande i TDnollK.

Kassör

Valberedningen nominerar Victor Olofsson till kassör i TDnollK. Victor godtar
nomineringen.

Victor Olofsson presenterar sig, han har tagit på sig sin �naste kassörsout�t, är 23 år
och går första året. Han har varit arbetsledare på skistar i Sälen. Victor Olofsson
söker för att han hade kul under mottagningen och vill att nästa ska vara minst lika
bra. Han vill vara idol och förebild. Han tycker det är kul med pengar, han älskar
pengar.

Ebba Lindholm öppnar för frågor.

Noa Escobar: hur många högtalare tänkte du köpa in

Victor Olofsson: förhoppningsvis ingen, hoppas att kunna lägga pengarna på
roligare saker, men det beror på. Vi får hålla koll på den så den inte blir stulen igen.

Noa Escobar: vad är debet och kredit

Victor Olofsson: debit handlar för egna pengar, credit handlar för lånade pengar
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Serge Ndayambaje: köpa in mycket, köpt kostym?

Victor Olofsson: spara pengarna och lägga på viktiga saker

Noa Escobar: vilken är din favoritvaluta

Victor Olofsson: inte kronor iallafall för den står sig inte så bra, gillar din valuta

Rickard Lindgren: om du blir invald, kommer du alltid ha kavaj

Victor Olofsson: nej tyvärr, overall ingår väl, men kanske ibland

Daniel Nilsson: Det är mycket som gör mig ledsen, att Victor har lila på sig till
exempel eftersom det är I:s sektionsfärg.Hur ser du ut när du är besviken på någon?

Victor Olofsson visar

Den nominerade lämnar rummet.

Valberedningen läser upp sin nominering.

Ebba Lindholm öppnar upp för diskussion.

Mötet väljer enhälligt in Victor Olofsson till kassör i TDnollK.

Ledamöter

Valberedning nominerar Klara Walinder, Ida Wigren, Karin Lindgren, Cesar Molin
tilll ledamöter i TDnollK.

Philip Landgren ochMatilda Ledung självnominerar sig.

De nominerade lämnar rummet för att sedan presentera sig en och en för mötet
utan de andras närvaro.

Matilda Ledung är 20 år från västerås, går i ettan. Hon hade fantastisk kul på
motagningen ochvill skapa de för de nya, vill var med i allt. Hon är beredd att ge all
tid och engagemang. Hon har tidigare skådespelat och vill gärna sitta som
phadderchef för att lära känna nollan och phaddrar. Hon kommer göra sitt allra
bästa oavsett post, vill det ska bli bästa gruppen.

15(25)



Ebba öppnar upp för frågor

Hugo Kangas: som phadderchef är man många chefer, nån speciell chef du är extra
taggad på att vara

Matilda: brinner för mottagningskampschef, Uv gjorde bra jobb

Simon Råbe: om du blir invald kommer du vara rebelliskt barn eller snäll

Matilda: är lite rebellisk, men kommer såklart lyssna på de hon sitter med

Matilda Sternhufvud: hur är du i grupp?

Matilda: tar oftast ansvar men är väldigt taggad

Daniel: går i femman och det har gått fort, hur ser du ut när du är förvirrad

Matilda: lite som nu

Hugo:du nämnde västerås, hur stor chans att �ytta mottagningen dit

Matilda: verkar inte populärt, ska ta ordet dock

Erika: vad tror du kommer vara största utmaningen?

Matilda: att självnominera sig är lite utmaningen, sedan att väl sätta sig

Ebba öppnar upp för diskussion

Nästa person

Karin är 21 år från Lund, hon går i ettan och sökte för att ha kul och att vara med
och planera. Våran mottagning var väldigt kul, gillar alla poster men lite mer taggad
på vice eller phadderchef, kul att vara en del av det.

Ebba öppnar upp för frågor

Dahlberg: kul att du vill sitta som vice, vilken är din favorit visa?

Karin: bordeaux bordeaux
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Embla Uv: kul med phadderchef, vad skulle du göra om du insåg att mottagningen
är riggad

Karin: första re�ex är slåss, annars ta ett snack

Dahlberg: favvomat

Karin: karins lasagne

Daniel: det är snart jul, hur ser du ut när du är glad

Karin visar arg min

Erika: vad tror du kommer vara det tu�a och utmanande med nollk

Karin: att älska alla Nollan

Simon: kul att du vill vara pr och modulchef, vad vill du utveckla för nya
kommunikationskanaler

Karin: walkey yalkeys

Hugo: nämde om phadderchef vilket är längst ner i rangordningen, hur skulle du
klättra?

Karin: slåss första, sedan diskussion en mot en

Adam: som äldsta, hur ska du inkludera de äldre

Karin: Vi hade ju precis pensionärs sittning, mjuka kuddar, har ändå jobbat på
äldreboende

Karin lämnar rummet

Ebba öppnar för diskussion

Nästa person

Philip landgren går i 2an och har suttit i år i prosex. Han har jobbat med nollk och
känner att de passar honom. Hade velat vara phadderchef, vice eller spons

Ebba öppnar för frågor
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Lukas: vice är lokalansvarig, favorit loka?

Philip: chokladboll

Råbe: bästa med att inte sitta i prosex.

Philip: kunna ge tips till de nya, vara patet

Embla: kul med phadderchef, hur är du när du förlorar en tävling

Philip: arg

Sigge: värsta med att inte sitta i prosex.

Philip: inte ha ljud och ljus post

Hedvid: bästa, nej värsta, drar tillbaks

Sternhufvud: något speciellt du vill utveckla?

Philip: mer kontakt med de som är med på nollbrickstillverkningen

Daniel: Hedvg är förvirrad, hur är du när du är lost?

Philip visar

Erika: några speci�ka lärdomar från prosex. du kan ta med i nollk

Philip: tydlig post, samarbetet med andra personer

Rickard: phadderchef har minst makt, har du erfarenhet av det som koala?

Philip:minst makt, minst beskylld

Ebba: värsta att inte sitta i laget

Philip: fredagar, men då �nns det fredagspass

Emrik: arg peruk

Philip: taggar

Serge: bästa att inte sitta i tdlaget
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Sternhuvud: hur är du i grupp

Philip: kan ändra efter hur de andra vill

Lukas: koala klättrar i träd, hur hade du gjort nu när du inte får klättra i träd

Philip: bygga en båt

Philip lämnar rummet

Ebba öppnar upp för diskussion

Nästa person

IdaWigren går i ettan och är från Arboga. Hon söker för att det är en kul
upplevelse att få en inblick i och utom sektionen. Hon tycker även om att trä�a nya
människor och nollk är ett �nt sätt att ge tillbaks. Det passar bra för ett brett
känslospann.

Ebba öppnar upp för frågor

Matilda Sternhufvud: vilken post hade du velat sitta som?

Ida: spons men ev vice

Rasmus Jonasson: kul att du vill sitta som spons, under mottagningen hade vi
redbull, vad gjorde du med dina vingar?

Ida: tog en tripp till solen

Lukas Dahlberg: kul att du vill sitta som vice, hur gör du om du missat en matpref

Ida: tänker att jag bara inte missar

Daniel Nilsson: Idag vaknade jag en minut för tidigt vilket var väldigt mystiskt, hur
ser du ut när det är mystiskt.

Ida visar

Erika Rickard: vad tror du kommer vara det mest utmanande med nollk.

Ida: mitt känslospann, vara arg när man ska vara glad
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Simon Råbe: kommer du vara ett rebelliskt barn eller lyssna på föräldrarna

Ida: Kommer vara jätteduktig

Märta Eriksson: något arr du tyckte extra om och något nytt du vill ha

Ida: natt på museet var sjukt kul, även canvas och cava. Vill hålla kvar vid mer mat.

Amelie Russberg: vad är din favvo känsla

Ida: arg

Erika Rickard: vad ska du göra för att alla ska känna sig välkomna

Ida: riva brickor, vara så glad sommöjligt, annars vara så arg sommöjligt

Ida lämnar rummet

Ebba öppnar upp för diskussion

Nästa person

Klara Wallinder är 22 år från Göteborg. Söker nollk för att det kommer att vara kul
och lärorikt tillsammans med gruppen valberedningen valt fram. Hade vart kul
med vice ordförande.

Ebba öppnar upp för frågor

Lukas Dahlberg: smickrande att många vill vara vice, vilken är din favvo lokal

Klara: kalle glader

Sigge Lindell: vad var ditt favorit arr på mottagningen och varför var det just
smelling bee.

Klara: var inte på smelling bee

Sigge: varför var det just magisittningen

Klara: Det var �nt pyntat
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Simon Råbe: fråga ommodul, hade du betalat 700 kr ur egen �cka

Klara: ja

Märta Eriksson: hur tror du att du kommer hålla masken

Klara: bra, annars får jag vända mig om

Matilda Wernholm: vad tror du kommer att vara största utmaningen.

Klara: hålla minen

Klara lämnar rummet

Ebba öppnar upp för diskussion

Nästa person

Cesar Molin är 20 år gammal och går i ettan. Han tackar valberedningen för
nomineringen. Söker nollk för blev väldigt imponerad av årets nollk och kommer
bidra med gott humör. Han har varit aktiv i sin gymnasiekår där han bland annat
höll i inspark.

Ebba öppnar upp för frågor

Märta Eriksson: kul att du vill sitta som pr och modul chef, under mottagningen är
man ansvarig för inf. om du glömt helt din inf, vad hade du gjort då

Cesar: se sur ut

Embla Uv: du ska beställa högtalare, skulle du a. prata med de andra, eller b. göra
det på fyllan.

Cesar: på fyllan

Daniel Nilsson: Du minns en dag där du råkar vara en av dem som vunnit, hur ser
du ut när du vunnit mottagningskampen.

Cesar: arg

Rasmus Jonasson: bästa spons
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Embla Uv: vilka poster hade du velat sitta som

Cesar:pr eller vice

Erika Rickard: mest utmanande med nollk

Cesar: gyckel och hålla efter de som var nu

Matilda Sternhufvud: hur hade du ritat din sign

Cesar ritar på tavlan

Lukas Dahlberg: favoriträtt

Cesar: lasagne eller korvstrogano�

Simon Råbe: som pr o modul är man �lmansvarig, hur hade du levt upp till de som
var innan

Cesar: hyra in dig, någon annan

Axel Malmberg: vad hade vart det minst utmanande

Cesar: vara arg

Hugo Kangas: hur skulle du lösa eventuella kon�ikter

Cesar: bra förkrök

Isak Berntsson: kul att du vill sitta sommaterialare i laget, favvo material

Cesar: Trampolin

Ebba öppnar upp för diskussion

Mötet diskuteras utan någon av de nominerades närvaro. Valberedningen läser upp
sin nominering.

Emrik yrkar på sluten mottering

Mötet går vidare till röstning.
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Mötet väljer in Klara Walinder, Ida Wigren, Karin Lindgren, Cesar Molin till
ledamöter i TDnollK.

Ebba Lindholm yrkar på 15 min ajournering av sektionsmötet.

Mötet beslutar att bifalla yrkandet.

c. TDlaget

Ordförande
Valberedningen nominerar Elin Dahl till ordförande i TDlaget. Elin godtar
nomineringen.

Elin presenterar sig, hon är 21 år från Trollhättan. Sökte laget för det verkade roligt.
Har hållit på med sport hela sitt liv, bandy, gymnastik. Hon gillar struktur och
listor. Har varit idrottslärare och även fysansvarig för lumpen.

Ebba Lindholm öppnar för frågor.

Hedvig: fredagspass, kommer det vara mer likt lågstadieklass eller lumpen
Elin: lågstadieelever

Otto Hammarström: Du har ju varit soldat, vilket är ditt bästa vapen?
Elin: Mitt främsta vapen är en bandyklubba

Jakob Steen: Svåraste med att jobba i en grupp
Elin: att alla blir sedda

Daniel: vad är fredagspasset för dig
Elin: roligt och utmanade

Matilda: hur ska du få in de som är bollrädda
Elin: Sätta upp ett nät framför

Tjej: drömfredagspass
Elin: Åka till trollhättan och hoppa på trampolinen ner i bollhavet

Philip Palmgren:Hade du haft kepsen framåt eller bakåt?
Elin: Framåt, skydda mot solen
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Den nominerade lämnar rummet. Valberedningen läser upp sin nominering.
Diskussion.

Mötet väljer enhälligt in Elin Dahl till ordförande i TDlaget.

Kassör

Valberedningen nominerar Lukas Dahlberg till kassör i TDlaget. Lukas godtar
nomineringen.

Lukas Dahlberg presenterar sig. Går i tvåan, fyllde 22 förra veckan, känns superkul,
varit på de �esta fredagspassen, vill fortsätta med keps och ställ

på fritid kolla i spegeln göra grimaser osv

tidigare erfarenhet som revisor, skulle kliva av som det snart,

alltid varit sportintresserad och tror det passar bra

Ebba Lindholm öppnar för frågor.

Daniel: Jag älskar rörelse, vilken är din favoritrörelse?

Lukas visar

Ludvig: hur kommer du hantera när målis kommer o vill ha mer pengar

Lukas: kommer först kolla budget, har suttit som vice så vet att det kan vara svårt
med matbudgeten

Rasmus: grattis i efterskott, satt 22, funderar på vad credit o debit betyder

Lukas: det är något slags till och från med pengar

Lukas Hammarström: vad är din favoritkasse

Lukas: Flergångskassar på willys är ganska bra

Philip Palmgren: har suttit ett år, dags att spendera pengar, köpa in en pool, hade
du stått upp mot styrets diktatur

Lukas: Man vill ju säga ja till en pool, så då säger jag det.

Jakob Steen: scenario, beställt vatten�askot, glömt momsräkna
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Lukas: Kanske skärpa åt matbudgeten ännu mer

Joel: begränsat utrymme, det du inte får plats i strumporna, vad lägger du i shortsen

Lukas: Kårkort kanske. Vet inte riktigt, det mesta får man väl plats med i ett par bra
strumpor

Isak: Materialare frågar efter �er bollar, hur stor budget har du lagt åt

Lukas: 10 spänn kanske

Sigge: Laget är ju ganska lökiga, vilken är din favoritlök

Lukas: Den som ligger i so�an, �nns två andra rätt lökiga på denna sektionen

Jakob: jobbet som back, vad tar du med dig som revisor

Lukas: det underlättar mycket om det ser snyggt ut och om det stämmer framförallt

Philip: pengar för att köpa in kläder, keps fram eller bak

Lukas: Framåt

Ebba: vilken roll tar du i grupp

Lukas: Jag tror jag backar bakåt till en början och låter de som har koll på läget göra
det förs, men steppar upp om det behövs

Jakob: favoritvaluta

Lukas - Escobax

Den nominerade lämnar rummet. Valberedningen läser upp sin nominering.
Diskussion.

Mötet väljer enhälligt in Lukas Dahlberg till kassör i TDlaget.

Ledamöter

Valberedningen nominerar Ida Olofsson, Embla Uv och Victor Kindberg till
ledamöter i TDlaget. Alla godtar nomineringen

Lea nominerar Filippa Zäll

25(25)



De nominerade lämnar salen och kommer in en och en.

Embla uv, 22 år går 2an, sprallig och glad tjej som gillar att trä�a nya människor.
Tränar fotboll och gym, söker främst målis, ställde sig i korpen sommålis, bröt
handen. Vill lära mig sjukt coola trix på hopprep

Ebba öppnar upp för frågor

Erika:nya roliga pass, några förslag?

Embla: pilbågsskytte

Ludvig Drangel: målis har ytterst ansvar att köpa baguetter, bäst med långa smala
eller korta tjocka baguetter.

Embla: långa smala

Isak Berntsson: du sa du gillar att ha många bollar i luften, favoritbollar?

Embla: fotboll, jonglering, innebandybollar

Jakob: du vill få in så många sommöjligt på passen, hur få man �er från mastern?

Ebmla: hot, sätta upp posters

Hugo Kangas: �nalen av nolluppdragskampen, phadderchef, vad ska du göra för
att lyckas vinna?

Embla: se till att domarna håller koll på reglerna, fusk som inte märks.

Märta Eriksson: målis är inte längst ner i trappan som phadderchef

Embla: därför inte sökte materialare

Simon Råbe: mer vintersport

Ebmla: mer vintersport, köpa in längdskidor
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Daniel Nilsson: minns en dag där jag var liten, dansade bugg med min lillebror och
bröt foten, bästa danssteg för att inte bryta foten?

Embla: visar stadigt

Ludvig: bästa målchest?

Embla visar

Jakob: schysta trix, topp 3 bästa på hopprep

Embla: noll, kan lära sig

Philip Palmgren: för att laga mycket mat, stor behållare är pool, viktig sak är keps,
fram eller bak

Embla: fram

Joel: när du sommålis inte har mycket att göra, hur ska du stötta de andra

Embla: störa folk

Otto: värsta med att sitta ett till år med Dahlberg

Embla: frågar ommat mellan tänderna

Isak: vem är du i en grupp

Embla: gillar glida med, brinner för

Dahlberg: bästa sitta med dahlberg ett till år

Embla: kollar om jag har mat mellan tänderna

EbbaWeyler: favorithäst

Embla: harry boy

Ebba öppnar upp för diskussion
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Nästa person

Victor Kindberg är 21 år från Karlskrona, småland. Hade väldigt kul under
mottagningen. Även roligt att sporta, vill kunna göra det varje fredag

Ebba öppnar upp för frågor

Daniel: hörde du älskar fredagspass, processen att varje dag är en fredag

Victor: fredag måndag nära varandra, måndagspass, tis, ons, spara onsdag till sist

Joel: vilken post vill du helst sitta som

Victor: materialare

Jakob: shorts och strumpor på vintern, hur ska du hålla värmen

Victor: sporta

Ebba: hur ska du stötta och bidra dina egna lagkamrater

Victor: vara delaktig i alla möten

Isak: favorithäst

Victor: islandshäst

David: materialförvaltare, spel, testa , säga ord

betong, hårt

kakel, skiner

kast, pappa jobba me plast

Jakob: något speciellt du vill införa till tdlaget

Victor: skidresa, weekend också kortare distans

Philip: kul med materialare, koll på poolen, kepsen inkluderad, fram eller bak
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Victor:fram

Joel: vesp elr sparkcykel

Victor: ja

Isak: vem är du i en grupp

Victor: tar inte ledarrollen, mer tar hårt arbete

Jakob: vad ser du mest fram emot

Victor: fredagspasset

Victor lämnar rummet

Ebba öppnar upp för diskussion

Nästa person

Ida Olofsson är 21 år från Umeå. Har spelat volleyboll, vill vara med och bidra till
mer än bara studier, umgås mellan klasserna. Är intresserad av PR och har välfylld
pq. Väck inte marketing general, bidra med god stämning. Hade vart bra domare i
volleyboll cm.

Ebba öppnar upp för frågor

Otto: som klack är det viktigt att heja bra, bästa hejaramsa?

Simon: privat tips för att skriva ut på nya skrivaren,

Ida: scanna, hjälpa med knu�

Daniel: hur ska du göra för att det inte vara så många emojis i TDlagets
meddelanden?

Ida: ta hjälp av andra, använda :)

Hedvig: favvo konstnär

29(25)



Isak: hur mycket kan du bära?

Ida: inte mkt av materialarens material

Ludvig: �ck ofta påminna Otto om insta, hur ska man komma ihåg

Ida: påminnelser, ta bort skärmbegränsning

Ella Enström: hur ska man få ut info bäst sätt

Ida: inte tiktok, fråga er

Ebba: vad tror du kommer vara det roligaste

Ida: fredagspassen, utmanande gå runt barbent

Jakob: voleyboll

Ida: spökboll

Philip: keps fram eller bak

Ida: bak, badboy

Otto: gilla musik

Ida: blast from the past

Ida lämnar salen

Ebba öppnar upp för diskussion

Nästa person

Lea representerar Filippa Zäll. Hon är på stafett och kan inte lämna sitt lag i klistret.
Hon vill sitta som PR, har varit viral på tiktok, annars målis för att laga mat är alltid
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kul. Har varit friidrottsledare, simlärare, hlr utbildning. Har bagage med lekar, vann
chalmers mästerskapet i kubb, vill bidra till �n sammanhållning.

Isak: kul många vill sitta sommaterialare, favvo material

Lea: Filippa gillar voleyboll och volleybollnät

Astrid: favoritlag

Lea: systembolaget

Otto: gissa hennes favorit hejaramsa

Lea: hon gillar alla sittningslåtar

Daniel: hur många emojis hade du använt

Lea: 1

Amanda: en fun fact om dig själv

Lea: hon kan läsa rubiks kuber

Jakob: vilken emoji hade hon använt

Lea: wink face

Philip: keps fram eller bak

Lea: hatten sitter lite konstigt på bilden, men nog fram

Lea lämnar rummet

Ebba öppnar upp för diskussion

Valberedning läser upp sin grupp nominering

Emrik yrkar på sluten votering
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Mötet röstar enhälligt in Ida Olofsson, Embla Uv och Victor Kindberg till
ledamöter TDlaget.

Ebba yrkar ajournering 10 minuter

d. prosex.

Ordförande

Valberedningen nominerar Astrid Eriksson till ordförande i prosex. Astrid godtar
nomineringen.

Astrid Eriksson presenterar sig. Hon är 21 år, går i ettan och är ursprungligen från
Östersund i norrland. Hon har tidigare erfarenheter från att ha tränat barn i
gymnastik för 5-åringarar. Hon ser till så att det inte är �ght i kön till saften.

Ebba Lindholm öppnar för frågor.

Jakob Steén: Vad ser du mest fram emot?

Astrid Eriksson: Hålla i arr, pub , etraj och gött gäng

Daniel Nilsson: Har du tänkt att byta namn till Astrid den andre

Astrid: Nej

Annie Joelsson: Det är viktigt att se till gruppen, vad gör du om alla inte kommer
överens?

Astrid Eriksson: Diktatur

Lina Bökmark: Vad är din favoritlista?

Astrid Eriksson: Favoritlistan är nog den i mobilen

Sigge Lindell: Vilket arr är du extra taggad på?

Astrid Eriksson: Jag är mest taggad på CM i fest. Att vinna alltså

EmmaWallin: Föreställ dig detta scenario. Någon ser dig på gasquen kl 02.30, vad
ser dom?
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Astrid Eriksson: Jag står på benen, det är Abba som spelas, jag dansar och har
mycket kul. De ser en mycket glad och lite full Astrid.

Daniella Lindgren: Vad kommer vara största utmaningen under året

Astrid Eriksson: När det närmar sig stora arrangemang kan det vara svårt att hålla
uppe stämningen och att alla får allting gjort.

Lukas Dahlberg: Du som är nominerad till ordförande, vad har du för favoritord?

Astrid Eriksson: Älg

Märta Eriksson: Det �nns många grymma kvinnliga ledare i prosex, och Elias,
vilken kvinnlig ledare är din favorit?

Astrid Eriksson: Nero.

Elias Pedersen: Hur ser du till att hela ditt prosex kommer in på yakida?

Astrid Eriksson: Fixar listan. Känner de som äger stället.

Jakob Steén: Hur ser du till att balansera skolan med prosex.?

Astrid Eriksson: Jag gillar att planera. Det kommer gå utmärkt

Rickard Lindgren: Vem är din favorit-diktator?

Astrid Eriksson: Eva Rhöse

Sigge Lindell, tre snabba, dansk eller tysk, dask, burk eller �aska , pro elr sex

Astrid Eriksson: Dansk, �aska, sex

Annie Joelsson: Vad är ditt favorit-städredskap

Astrid Eriksson: kvastar

Lina: favorit kommunikationskanal

Astrid: Telefonen
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Emma: Någon vill beställa en lasagna när du jobbar på gasquen, vad gör du? 1.
barstoppar. 2 spelar död. 3 ta till våld

Astrid: tre spontant, nej, 4, ge dom lasagn

Daniella: som ordförande behöver man kunna sätta ner foten och säga nej, kan du
säga nej på så många språk du kan

Astrid: nej, no, non, si.

Philip Landgren: när gasquen stängs är det vissa som stänger märket, vad hade du
gjort för att motverka detta?

Astrid: Listor hjälper inte, be snällt, om det inte funkar så våld

Emma: prosex. hänger mycket i tågvagnen, vad är ditt bästa tågljud?

Astrid visar

Astrid lämnar rummet

Ebba öppnar upp för diskussion

Valberedningen läser upp sin motivering

Mötet väljer enhälligt in Astrid till ordförande för prosex.

Kassör

Valberedningen nominerar Lukas Hammargren till kassör i prosex. Lukas godtar
nomineringen.

Lukas Hammargren presenterar sig, han är 20 år från en liten håla utanför Lund.
Varje kommitte behöver minst en skåning, har varit med på alla mottagningssaker.
Har gedigna meriter, tidigare erfarenhet styrelseordförande i scouterna
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Ebba Lindholm öppnar för frågor.

Otto: kommer du på glöggpub?

Lukas: JA

Lovisa: vad är din plan för att hålla sig till budget

Lukas: våld, förklara varför de inte får pengar, visa budget

Lovisa: om din öhlchef förlorar 900 kr öl, går över budget 900 kr, vad gör du då

Lukas: ta från bu�erten, ge dem 900 mindre nästa gång

Axel: Hade du kunnat tänka dig köpa lajv?

Lukas: nej

Hur ser du på supande

Jag själv gör det inte men jag tycker om att vara med när andra gör det

Sigge Lindell: skulle du kunna utöka ölbudgeten med typ 900 spänn

Lukas: Kolla senare på budgeten

Lina: prosex. är ju sektionens rikaste kommitte, tycker du om att vara rik eller
spendera pengar

Lukas: spendera pengar på sittningar, annars rätt sparsam

Jakob Steen: vad kommer vara mest utmanande med att vara kassör

Lukas: att ölchef behöver budget, prosex störst allmänhet, se till att hålla säkerhet
när folk är fulla

Emma: vad tror du kommer bli roligast?

Lukas: trä�a många människor där folk är glada

Daniella: som kassör är det bra att ha koll på kvitton, vad ska du göra för att se till
för att göra det?

Lukas: plånboken, får inte plats, låda, stängt kassaskåp i rummet
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Amanda: Hur ska du göra om någon köper över 8 kg lime

Lukas: Vet ej

Råbe: Det har mystiskt försvunnit 100 000 kr från kontot och du ser dig själv på
väg till Bahamas och styret ringer. Svarar du?

Lukas: Har detta hänt dig? hade svarat förklarat omständigheterna

Vera: Jag har glömt debit och kredit, kan du förklara det för mig?

Lukas: Nej kan tyvärr inte det heller

Lovisa: Om budgeten var obegränsad, vad är ditt drömarr?

Lukas: hyrt hela kårhuset, bjudit alla alumner, en enda stor gratis fest

Rickard: värde in och värde ut, värde på eng är value som är nästan valuta, vad är
din favorit valuta?

Lukas: borde vara kräm

Sigge: vem är du i en grupp

Lukas: Den som kanske inte är ledande, men jag tror att jag är den som folk kan
svara på saker och har koll på läget.

Philip Landgren: bashögtalare för att förbättra ljudkvaliteten, ja eller nej

Lukas: En högtalare

Axel Olsson: om du hade haft 0 pengar i budget, vad hade du haft för arr då?

Lukas: kostar väl inte att ha arr på loftdet, ta med egen dricka, picknick på loftdet

Sigge: hur ser du på ekobrottsmyndigheten?

Lukas: göra bästa för att de inte ska lägga sig i

Den nominerade lämnar rummet. Valberedningen läser upp sin nominering.
Diskussion.

Mötet väljer enhälligt in Lukas Hammargren till kassör i prosex.
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Ledamöter

Valberedningen nominerar Matilda Ledung, Amanda Gavelin, Oscar Eriksson, Lisa
Lundquist och Rickard Lindgren till ledamöter i prosex.

Presentation av ledamöter

Matilda Ledung: kommer göra mitt bästa även i den här kommiteen, det jag sa
tidigare om nollk står kvar, ta det till prosex.

Amanda Gavelin: kommer från Helsingborg, söker för tycker det är kul att arra
fester och ha kul tillsammans. Tillbaka till framtidenkalas, foliehattar, slangar.
Intresserad av posten prinsessa. Kommer bidra med positivitet och glädje.

Rickard Lindgren: självklart chalmers snyggaste kommitee, från schlätta, borde
alltid vara en från schlätta i prosex. Är 20 år och har jobbat på volvo ett år efter
studenten. Varit scoutledare och ordf i elevkår. Tycker det är kul att planera, utföra
olika aktiviteter.

Oscar Eriksson:19 år från Uddevalla, kommer direkt från gymnasiet. Söker för att
det är kul med att organisera och göra något som andra uppskattar. Sitter gärna
som bamba. Jobbat på burger king bland annat och tagit kurs i livsmedelssäkerhet.

Lisa Lundqvist: 21 år från Göteborg. Vill gärna engagera sig och prosex. är bra på
det. Vill se till att alla på TD har ett roligt år. Vill helst sitta som lilla mys
beskyddarinna.

Ebba öppnar för frågor.

Tilda Bjelkemyr: Vad vill alla sitta som helst

Rickard:vad som

Oscar: bambatant eller koala

Lisa: beskyddarinna eller bamba

Matilda: beskyddarinna eller ölchef
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Märta: beskyddarinna är den mest högljudda, så jag vill göra alla beskyddarinnor
TD-skrik!

E D TD

Råbe: Lisa, varifrån göteborg och vad ser du på att ljuga

Lisa: från mölndal egentligen, men bor inte där och är inte född där, ljuga kan vara
lite trevligt

Amanda: stark tradition med blonda ölchefet, Matilda vad tycker du om det

Matilda: tycker om att vara normbrytare, jag skulle gärna stanna som brunett.
Kanske kan tänka mig, får fundera

Vera: hela gruppen, mer pro eller sex

Lisa: sex

Matila: sex

Amanda: sex

Rickard: sex

Oscar: sex

Arra i tågvagnen blir man lätt åksjut, bästa åksjukmedel?

Rickard - att spy

Amanda - vara en del av gunget

Matilda- åkarmband

Lisa - chips

Oscar- vatten

Daniella: vilken är din favoritlokal och varför är det tågvagnen?

Amanda: gillar gunget, känna sig lite åksjuk, härlig stämning

Alex Lundh: kommer man kunna se lite livemusik? Vilken är er favoritartist+ Vilka
två favoritrockenphaddrar från i år har ni?
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Matilda: Alex o Calle

Rickard: Lilla my

Matilda: stinky

Tilda: kul att alla vill vara bamba. Måste se till att alla äter under arr och andra
roligheter. Vilket är ert favorikfyllekäk?

Matilda- picklad gurka

Oscar- kebabtallrik med mos (menar pommes)

Lisa - kebab utan mos

Rickard- sour creme onion chips

Amanda - pommes

Philip Landgren: går åt lite väl mycket lobtejp och kassören ser, hur ser du till att
lugna situationen?

Rickard: höja status på nått sätt, med snygg mugg hållare

Oscar: man får tänka på all dricka som spills ut omman inte skulle ha det

Emma: scenario, ska färga byxor, vita från början, ena byxorna blir rosa, vem hade
fått dem?

Rickard - har hört att ordf har rosa rock så då hade rosa rock matchat till det.

Sigge: kul alla vill söka ölchef, vem är eran dröm bar stoppning

Rickard - mark levengood

Oscar - Emrik kanske

Matilda - Min mamma

Amanda- Lilla My

Lisa - Jag har redan haft min drömbarstopp och det var ju Emma

Emrik: prosex. tryggt på koala posten, sköter ljud och ljus, kan alla göra erat bästa
ljud

Alla visar
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Isak: tdlaget märkt prosex har ovanliga intressen av lökar i so�or, har ni något
konstigt intresse

Rickard - jag har en väldigt fascination för julmust och min favorit är zeunerts

Amanda- älskar valar

Matilda- samlar på bokmärken

Oscar - har stor fascination av pepsi max, kanske mer av ett beroende

Lisa- gillar att göra sockervadd

Lukas Dahlberg: hur gör du sockervadd?

Lisa: med båda händerna

Daniella: det är bra att man tycker om att städa i prosex. hur har ni gjort för att få
bort resten av höet

Rickard- gräsallergiker

Lisa - man bara drar alla samtidigt

Amanda- lagt mig på golvet

Lisa- klistrig socka

Ludvig kul att ni kommer på glöggpuben, vad är nu mest taggade på de �na
priserna eller underhållningen i världsklass

Matilda- underhållningen

Rickard- glöggen

Amanda- musiken

Oscar- musiken, underhållningen

Otto - Till scoutledaren, vad är din favoritknop?

Rickard- dubbelt handslag

Lina- verktyg för att få så raka och �na linjer sommöjligt

Matilda - tejp

Lisa - vattenpass
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Rickard- vi har ju gått skissteknik

Tilda- mest utmanande att sitta i prosex.

Rickard - att sluta

Oscar- komma på en dans igen till nästa mottagning

Amanda - att få allt att gå ihop i alla lägen studier och så

Matilda- vara kreativ och nöjd med allt man gör

Philip - OmTD-laget anklagar er för att ha kastat lök i deras so�a, går ni med på det
eller hårt neka .

Oscar- neka

Matilda - TDlaget är väl de som är lökigast själva

Astrid: Visa erat bästa danssteg

Alla visar

EmmaW: Ni har planerat ett arr som ni är väldigt nöjda med, men gästerna känner
inte att det lever upp till deras förväntningar, hur ska ni hantera det?

Matilda- alla åsikter är viktiga, ta det till nästa gång men vara nöjd i stunden.

Rickard- skriva ner och ta med till nästa gång

Oscar- inte slåss

Lisa - dito

De nominerade lämnar salen.

Valberedningen läser upp

Ebba Lindholm öppnar upp för diskussion.

Mötet väljer enhälligt in Matilda Ledung, Amanda Gavelin, Oscar Eriksson, Lisa
Lundquist och Rickard Lindgren till ledamöter i prosex.
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13. Övriga frågor

EmmaWallin: Kan vi avsluta mötet snart?

Emrik Rehnberg: Vi följer dagordningen.

14. Mötets avslutande

Ebba Lindholm förklarar mötet avslutat

Justeringspersonernas underskrifter

David Löwenberg:

_______________________________________________

Louise Nordanstig:

_______________________________________________
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